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Protokół nr VII/2019 
sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 15 kwietnia 2019 r.  

w Domu Kultury w Chmielniku. Starobuska 10, sala konferencyjna  
w godzinach od 15:30 do 16:30. 

1. Otwarcie sesji 
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita 

Jabłońska, która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała radnych do Rady 
Miejskiej w Chmielniku, członka Zarządu Powiatu Kieleckiego Mariusza Ścianę, radną 
Powiatu Kieleckiego Irenę Gmyr, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych 
jednostek organizacyjnych, pracowników urzędu, sekretarza Gminy Chmielnik Andrzeja 
Łopacińskiego, który na sesji dnia 15 kwietnia 2019 r. zastępował burmistrza Pawła Wójcika 
mieszkańców miasta i gminy Chmielnik.  

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie art. 20 ust. 1b ustawy  
z 8.03.1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami,  obrady rady gminy są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 
Lista obecności sołtysów na VII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 
2. Stwierdzenie kworum 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład 
Rady wynosi 15 radnych).  
Lista obecności radnych na sesji dnia 15 kwietnia 2019 r. stanowi załącznik do protokołu. 
 
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji. 
Za przyjęciem protokołu z VI sesji głosowało 15 radnych. 
Lista imienna głosowania 
15 ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 - NIEOBECNY 

Protokół z VIII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – Inspektora do 
Spraw Obsługi Rady Miejskiej oraz Katarzynę Baran – pracownika Wydziału Administracji. 

 
4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad 
został przyjęty jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
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0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY 
 
5. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Z powodu nieobecności burmistrza, Sekretarz Gminy Andrzej Łopaciński w kilku punktach 
przedstawił sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami.  

W okresie od 26 marca br. do 15 kwietnia br. Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik wydał 
10 zarządzeń.  Na bieżącą sesję Rady Miejskiej przygotowano 8. projektów uchwał.  
W minionym okresie burmistrz odbył 16. spotkań w siedzibie Urzędu, i 12. wyjazdowych:  

- 26 lutego 2019 r. – burmistrz w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 
Świętokrzyskiego odbył spotkanie z dyr. Janiszewskim  w sprawie Odnawialnych Źródeł 
Energii. 

- 27 marca 2019 r. – została podpisana umowa na wykonanie dokumentacji projektowej 
termomodernizacji  budynków: Chmielnickiego Centrum Kultury, Szkoły Podstawowej 
w Chmielniku filia w Suchowoli oraz świetlicy wiejskiej w Szyszczycach w ramach zadania: 
Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności  publicznej na terenie miasta 
i gminy Chmielnik”. 

- 28 marca 2019 r. – została przeprowadzona na placu targowym w Chmielniku, przez 
pracowników Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego promocja nowych programów 
rządowych. 

- 30 marca 2019 r. – w chmielnickim kościele parafialnym odbyła się uroczystość poświęcenia 
sztandaru „Rycerzy Kolumba”.  

- 1 kwietnia 2019 r. -  burmistrz odbył spotkanie w Komendzie Wojewódzkiej Policji  
w Kielcach dotyczące  otwarcia ofert złożonych przez wykonawców na budowę Komisariatu 
Policji w Chmielniku. Tego samego dnia, została podpisana umowa na dzierżawę gruntu  
z przeznaczeniem na strzelnicę sportową w Szyszczycach. 

- 4 kwietnia 2019 r. – odbyły się powiatowe eliminacje Turniej Wiedzy Pożarniczej, w którym 
wzięli również udział uczniowie z naszej gminy,   

- 4 kwietnia 2019 r. – burmistrz Paweł Wójcik spotkał się w Piotrkowicach z rodzicami 
uczniów ze rejonu piotrowickiego. Tematem spotkania było omówienie kwestii otwarcia  
nowego Zespołu Placówek Oświatowych, 

- 5 kwietnia 2019 r. – odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy KIEL- BUD, która jest 
wykonawcą prac budowlanych na budynku Zespołu Placówek Oświatowych w Piotrkowicach, 

- 5 kwietnia 2019 r. - spotkanie z przedstawicielami Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej  
w Chmielniku, 

- 10 kwietnia 2019 r. -  przedstawiciele władz samorządowych wzięli udział w obchodach 
„Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej” i „Rocznicy Katastrofy Prezydenckiego samolotu  

w Smoleńsku”. Tego dnia, w godzinach dopołudniowych została zorganizowana uroczystość 
„20. działalności Kuriera Chmielnickiego”, 
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- 11 kwietnia 2019 r. – burmistrz Paweł Wójcik odbył spotkanie z Wicemarszałek 
Województwa Świętokrzyskiego Renatą Janik, 

- 11 kwietnia 2019 r. – odbyło się kolejne spotkanie z grupą badawczą w Śladkowie Małym, 
która przeprowadza prace badawcze w ramach projektu „Tajemnice Warowni w Śladkowie” 

- 12 kwietnia 2019 r. - w sprawie pozyskania dofinansowania na budowę i remont obiektów 
sportowych na terenie Gminy Chmielnik, burmistrz Chmielnika  odbył spotkanie  
w Ministerstwie Sportu i Turystyki, 

- 13 kwietnia 2019 r. -  zespołów samorządowców z Gminy Chmielniku wziął udział  
w Halowych Mistrzostwa Radnych i Pracowników Samorządowych  w Piłce Nożnej o Puchar 
Starosty Kieleckiego,  

- 14 kwietnia 2019 r. – na chmielnickim Rynku odbyła się kolejna edycja „Konkursu na 
najdłuższą i najpiękniejszą palmę” w ramach wydarzenia pn.: „Raban Wielkanocny”, 

- 15 kwietnia 2019 r. – odbyło się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 
Świętokrzyskiego, którego tematyka była poświęcona bezpieczeństwu w Powiecie Kieleckim. 

 Odnośnie realizowanych inwestycji na terenie Miasta i Gminy Chmielnik, w imieniu 
Burmistrza, Sekretarz Gminy poinformował, że :  
- 28 marca 2019 r. w postępowaniu na zadanie pn. „Wykonanie dokumentacji projektowo 
kosztorysowej w zakresie przebudowy i remontu wraz ze zmianą sposobu  użytkowania 
budynku Gminy Chmielnik (Plac Kościelny 5) na utworzenie i wyposażenie „Klubu Seniora+” 
oraz zaktualizowanie dokumentacji termomodernizacji budynku” wybrano ofertę firmy 
ARMAX Sp. z o.o. ze Starachowic.  
- 2 kwietnia 2019 r. ogłoszono zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. „Opracowanie 
dokumentacji projektowej oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Chmielnik w 2019 r. 
w ramach funduszu sołeckiego”. 
- 3 kwietnia 2019 r.  ukazało się ogłoszenie o udzieleniu zamówienia pn. „Odbieranie 
i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych 
z terenu Miasta i Gminy Chmielnik” dla ZUK. Łączna wartość zamówienia w okresie od  
1 kwietnia 2019 r. do 31 grudnia 2019 roku: wynosi 645 957,36 zł netto, tj. 697 633,92 zł 
brutto. 

- 4 kwietnia 2019 r. ukazała się informacja o wyborze najkorzystniejszej oferty na  
„Wykonanie dokumentacji projektowej branży drogowej w zakresie budowy chodnika oraz 
drogi gminnej na terenie Gminy Chmielnik”.  

- 9 kwietnia 2019 r. ogłoszone zostało  zapytanie ofertowe na „Wykonanie prac geodezyjnych 
na terenie Gminy Chmielnik”. Przedmiot zamówienia obejmuje realizację zadań w ramach 
Funduszu sołeckiego w 2019 roku pn. „Wykonanie prac geodezyjnych na terenie Gminy 
Chmielnik” wraz z inwentaryzacją geodezyjną. 

Na potrzeby gminnych jednostek samorządowych gminy Chmielnik do Urzędu Miasta  
i Gminy w Chmielniku zakupiono samochód służbowy (osobowy). Wartość zamówienia to 
126 900,00 zł brutto. Gmina na zadanie o nazwie „Rozbudowa Szkoły Podstawowej im. 
Stefana Żeromskiego w Chmielniku o salę gimnastyczną wraz z wyposażeniem pracowni 
matematyczno – przyrodniczych” pozyskała  dofinansowanie  w kwocie 1,2 mln zł, 
w ramach konkursu do działania 7.4 „Rozwój infrastruktury edukacyjnej i szkoleniowej” Osi 
priorytetowej 7 „Sprawne usługi publiczne” Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. Całość realizacji planowana jest na 
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poziomie 7,2 mln zł.  Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Chmielniku o salę gimnastyczną jest 
również wspierana finansowano ze środków budżetu państwa - Ministerstwa Sportu 
i Turystyki.   

Na zakończenie sprawozdania,  Sekretarz Gminy poinformował o zmianie godzin pracy 
Urzędu. W poniedziałki Urząd będzie czynny od w godzinach 7:30 – 17:00. Osoby, które chcą 
zostać członkiem obwodowej komisji wyborczej, powinny skontaktować się z komitetem 
wyborczym lub samodzielnie zgłosić swoją kandydaturę urzędnikowi wyborczemu za 
pośrednictwem urzędu gminy. Zgłoszenie kandydatów na członków komisji musi być 
dokonane najpóźniej 26 kwietnia 2019 roku (piątek)  w godzinach pracy Urzędu. Jednak 
należy zauważyć, że samo zgłoszenie kandydata na członka komisji nie gwarantuje, że dana 
osoba zostanie powołana w skład komisji. 

 
6. Przyjęcie Raportu z realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej na lata 2015 – 2020. 

 
ZA przyjęciem Raportu z realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej na lata 2015 – 

2020 głosowało 15 radnych. Raport został przyjęty jednogłośnie. 
Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY.  
 

Raport z realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej na lata 2015-2020 został przyjęty 
przez radnych z wpisem do niniejszego protokołu. 
 

7. Sprawozdanie za 2018 rok z realizacji Programu Rozwoju Oświaty w Gminie Chmielnik 
na lata 2016 -2020. 
 

ZA przyjęciem Sprawozdania za 2018 rok z realizacji Programu Rozwoju Oświaty  
w Gminie Chmielnik na lata 2016 – 2020 głosowało 15 radnych. Sprawozdanie za 2018 
rok z realizacji Programu rozwoju Oświaty w Gminie Chmielnik na lata 2016 -2020 zostało 
przyjęty jednogłośnie. 
Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 

       0 - PRZECIW 
       0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
       0 - BRAK GŁOSU 
       0 – NIEOBECNY 
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Sprawozdanie za 2018 r. z realizacji Program Rozwoju Oświaty  w Gminie Chmielnik 
na lata 2016 – 2020 został przyjęty przez radnych z wpisem do niniejszego protokołu. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (dz. nr 1446). 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 
Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani 
pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych. 

 ZA podjęciem uchwały nr VII/64/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY 
 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (dz. Nr 440/3). 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 
Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani 
pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych. 

 ZA podjęciem uchwały nr VII/65/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, 
 z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 
0 - PRZECIW 
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0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (dz. nr 411/3) 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 
Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani 
pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych. 

 ZA podjęciem uchwały nr VII/66/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat,  
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 - NIEOBECNY 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Lubania). 
 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 
Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani 
pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych. 

 ZA podjęciem uchwały nr VII/67/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, 
 z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 
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       0 - PRZECIW 
       0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

0 - BRAK GŁOSU 
       0 – NIEOBECNY 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik. 
Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika 

Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. Do projektu nie zgłoszono uwag ani 
pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 
udział 15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr VII/68/2019 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy 
Chmielnik wyrażenia głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta 
Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska 
Anita, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa 
Chwalińska 
0 -  PRZECIW 

       0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
       0  - BRAK GŁOSU 
       0 - NIEOBECNY 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Chmielnik na lata 2019 – 2035. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 
Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr VII/69/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy chmielnik na lata 2019-2035 głosowało 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2019 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 
Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

  ZA podjęciem uchwały nr VII/70/2019 w sprawie zmian budżetu na 2019 rok 
głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 
Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

ZA podjęciem uchwały nr VII/71/2019 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Kielcach głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta  bezwzględną większością głosów 
w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady i stanowi załącznik do protokołu 
zgodnie z art. 58 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. (t.j. Dz. U.  
z 2019 r. poz. 506). 

Lista imienna głosowania 
15 – ZA 
Agnieszka Lenartowicz, Aneta Wojtas, Anna Maciągowska, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, 
Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Jabłońska Anita, Jarosław 
Lotko, Jerzy Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska 
0 - PRZECIW 
0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 
0 - BRAK GŁOSU 
0 – NIEOBECNY 
 

16. Sprawy różne. 

W sprawach różnych głos zabrał radny Jerzy Kulpiński, który zapytał czy nowo 
powstała strzelnica na terenie naszej gminy jest legalna i czy ktoś z Urzędu sprawdzał 
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odpowiednie zabezpieczenie terenu strzelnicy, ponieważ kartki rozwieszone na drzewach nie 
są wystarczającym zabezpieczeniem wyrobiska. Dodał, że otrzymał informację od 
mieszkańców Śladkowa Małego, którzy prowadzą gospodarstwa agroturystyczne, że huk 
strzałów jest uciążliwy dla wczasowiczów, którzy przyjeżdżają aby odpocząć w ciszy i spokoju. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiedziała, że strzelnica została otwarta przez 
Stowarzyszenie Kolekcjonerów Broni Palnej „Garłacz”. Stowarzyszenie posiada wszystkie 
wymagane dokumenty do prowadzenia takiej działalności. Jutro (16 kwietnia 2019 r.) ma 
odbyć się spotkanie przedstawicieli Stowarzyszenia z mieszkańcami pobliskich miejscowości, 
na którym będą wyjaśnione wszystkie nieścisłości związane z prowadzoną działalnością. 

Jerzy Kulpiński poprosił o niebagatelizowanie tematu, ponieważ strzelnica stanowi 
ogromne zagrożenie dla mieszkańców i wczasowiczów, ponieważ nie jest odpowiednio 
zabezpieczona przed strzałami i odłamkami.  

Następnie głos zabrała radna Aneta Wojtas, która sprostowała słowa Jerzego 
Kulpińskiego, że w miejscu gdzie otwarto strzelnicę nie było wyrobisko tylko nielegalne 
wysypisko śmieci. 

Radny Jarosław Lotko zapytał Prezesa Zakładu Usług Komunalnych o kwestie odbioru 
opon – jako odpadu komunalnego od mieszkańców. 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Jerzy Grusiecki odpowiedział, że opony nie są 
ujęte w harmonogramie odbioru śmieci, ale każdą ilość opon można oddać na Punkt 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Chmielniku przy ul. Starobuskiej. Opony  
z samochodów ciężarowych i sprzętów rolniczych także można oddać, ale za uiszczeniem 
odpowiedniej opłaty. 

Radna Danuta Orkisz zapytała dlaczego w takim razie w harmonogramie odbioru 
odpadów komunalnych są ujęte opony? 

Jerzy Grusiecki odpowiedział, że w harmonogramie ujęte są odpady 
wielkogabarytowe, a nie opony. 

17. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku VII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 
dokonała zamknięcia obrad dnia 15 kwietnia 2019 roku. 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk –  

Katarzyna Baran - 


